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Beste wijkgenoten,

In deze nieuwsbrief brengen we jullie graag op de hoogte van een aantal
ontwikkelingen in de wijk.

    Nieuwjaarsborrel

De bewonersvereniging organiseert op vrijdag 5 januari een Nieuwsjaarsborrel in Ter Borch:

    Donderdag 10 januari kan de kerstboom weer aan de weg voor het goede doel!

Ook dit jaar organiseert de bewonersvereniging weer dat de kerstbomen opgehaald worden. Op
donderdag 10 januari worden de bomen uit de straten verzameld, op vrijdag 11 januari worden ze
afgevoerd naar de stort in Vries. Let erop dat je kerstboom donderdagochtend vroeg aan de straat ligt,
niet in je tuin.

     Waarom doen we dit? De gemeente Tynaarlo stelt dat bewoners de kerstbomen in stukken in de
groene container moeten stoppen. Wij vinden dat geen goede oplossing en veel bewoners weten dit
niet, waardoor eerder veel kerstbomen wekenlang op straat bleven liggen.

     Wat vragen we van jou? De boom op tijd bij de weg en een bijdrage van minimaal 5 euro. Dit bedrag
gaat volledig naar Stichting Goed Bezig. Zij regelen dat de kerstbomen afgevoerd worden, wij
verzorgen de communicatie en zamelen geld in bij bewoners. Dit doen we via deze nieuwsbrief,
appgroepen en huis-aan-huis flyers.

     Gelijk even overmaken...



De gevraagde vergoeding voor het ophalen is €5,- per boom, meer is welkom. Graag overmaken op
rekening NL08RABO 0302 4766 60 t.b.v. Bewonersvereniging Ter Borch, o.v.v. Kerstboomactie 2024.
Of betaal direct met de QR code.

     De opbrengst van de kerstbomenactie is ieder jaar zo'n €600, wat verdubbeld wordt door de
bewonersvereniging. Op deze manier dragen de bewoners van Ter Borch bij aan de
armoedebestrijding in de stad. Armoede is in de gemeente Groningen het grootst en meest hardnekkig
van heel Nederland, zoals blijkt uit deze gegevens van het CBS:

  Stichting Goed Bezig bedenkt en voert sinds 2012 leerwerkprojecten uit in Groningen. Denk daarbij
aan reparatie van fietsen, scooters en auto's en het beheren van fietsenstallingen. Maar ook aan
verhuizingen, woningontruimingen en weggeefwinkels. Voor deze laatste projecten werken ze samen
met Snel en Wel Verhuizingen, die een verhuiswagen beschikbaar stelt voor de kerstbomenactie. Met
deze actie levert de wijk een financiële bijdrage aan leerwerkprojecten. Doe je mee?

  Terugblik koningsmarkt 2023

Op donderdag 27 april vond de jaarlijkse vrijmarkt plaats op het parkeerterrein van Ter Borch. De
opkomst was wederom goed, mede dankzij het prachtige weer. De eerste verkopers waren al vroeg op
het terrein om de beste plekjes uit te zoeken. Naast het verkopen van de spulletjes, hebben de
kinderen zich goed vermaakt bij het schminken, de glitter tattoo's en de springkussens. Er was dit jaar
een stormbaan voor de oudere kinderen en een springkussen voor de kleintjes. Het gratis schepijs was
tevens ook een groot succes., meer dan 250 ijsjes zijn er doorheen gegaan. Voor de volwassenen was
er koffie, cappuccino of thee gratis te verkrijgen van Fox Barista. Dit viel ook erg goed in de smaak.
Dank aan alle vrijwilligers en bezoekers, op naar de volgende Koningsmarkt in 2024!

    Onrust over verkeersveiligheid rond supermarkt
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De bouw van de nieuwe supermarkt is in september gestart. Inmiddels zijn de muren dicht en zit het
dak erop. De bewonersvereniging maakt zich al jaren druk over de invloed op de verkeersveiligheid
van de komst van de supermarkt. Ze trekt hierin samen op met de verkeerscommissie van de scholen.
Vooralsnog lukt het niet om met de gemeente het gesprek hierover aan te gaan. Voor een groep
ouders van de Rietzanger is de maat vol, ze zijn een petitie gestart.

De bewonersvereniging en verkeerscommissie maken zich zorgen over drie onderdelen van het
supermarkt project, die potentieel leiden tot onveilige situaties. In dit kaartje staan ze genummerd
aangegeven:

1. Door de bouw van de supermarkt is de eerdere bouwweg komen te vervallen. Dit was een
belangrijke toegangsweg voor de scholen en kinderopvang. Er is geen goede alternatieve route,
omdat het nieuwe fiets/voetpad nog niet klaar is. Hierdoor moeten schoolgaande kinderen die
vanaf de Piccardthof en Ter Borchlaan komen, het bouwverkeer en de drukke Borchsingel
kruisen.

2. De aanrijroute van vrachtwagens die de supermarkt gaan bevoorraden, loopt via de fietsroute
van de Ter Borchlaan naar de scholen. De vrachtwagens moeten vervolgens over het fietspad
naast de scholen achteruit rijden om te lossen.

3. Op de Borchsingel voor de scholen worden verkeersmaatregelen genomen vanwege de
toegenomen drukte door de komst van de supermarkt. Hierbij komt er een extra kiss&ride strook
aan de overkant van de Borchsingel. Hierdoor moeten veel meer kinderen de drukke
Borchsingel oversteken om naar school te gaan.

De onderdelen 1. en 3. worden ontwikkeld door de gemeente, niet door de projectontwikkelaar van de
supermarkt. De gemeente heeft aangegeven hier na de bouw van de supermarkt mee te starten, de
verwachting is dat dit vanaf april 2024 zal zijn. We maken ons hier grote zorgen over, aangezien de
verbouwing van de Ring Zuid in deze periode op zijn hoogtepunt is. De verwachting is dat hierdoor van
maart tot september 2024 de drukte door sluipverkeer op de Borchsingel nog verder gaat toenemen.

De vinden dat de gemeente zich bij herhaling niet aan gemaakte afspraken houdt:

De gemeente heeft bij de vaststelling van de supermarktplannen in de gemeenteraad toegezegd
dat de detailuitwerking van de verkeersituatie rond de supermarkt afgestemd gaat worden met
de verkeerscommissie en bewonersvereniging. Ondanks meerdere verzoeken van onze kant
wordt dit gesprek afgehouden.
De gemeente heeft afgelopen februari toegezegd om in gesprek te gaan over de
verkeersveiligheid na de uitspraak van Raad van State, met het idee dat daarna de bouw van de
supermarkt zou gaan starten. Nu de bouw eerder gestart is en de problemen met de
verkeersveiligheid duidelijk zijn geworden, wordt dit gesprek opeens afgehouden.
De gemeente heeft met de verkeerscommissie afgesproken om voor de start van de bouw het
nieuwe voet/fietspad aan te leggen. Doelstelling hiervan was om potentieel onveilige situaties op
de toegangswegen naar de scholen en kinderopvang tijdens de bouw te voorkomen. Nu blijkt
dat de gemeente heeft besloten om de aanleg van het voet/fietspad pas na afronding van de
bouw van de supermarkt te plannen.

We hebben de wethouder van verkeer opnieuw gevraagd om tijdens de ochtendspits bij de scholen
langs te komen. Dan kan ze de situatie zelf ervaren en kunnen we in gesprek over bovenstaande
punten.



Op vrijdag 22 december kregen de wethouders van verkeer en ruimtelijke ordening een petitie met
ruim 350 handtekeningen aangeboden van bezorgde kinderen van CBS De Rietzanger. Naast de
verkeersveiligheid zijn ze ook bezorgd over het gebrek aan ruimte op het schoolplein nu de supermarkt
er komt. Hopelijk gaat dit helpen om ervoor te zorgen dat de gemeente eindelijk in gesprek met ons wil.

    Zin om te zaalvoetballen in de wijk?

Al ruim 10 jaar speelt ZVV De Koninck iedere donderdagavond van 20.00 tot 21.30 uur een potje
zaalvoetbal in de gymzaal van het Borchkwartier. Het baltempo ligt niet meer zo hoog, de mannen zijn
allemaal 45+, maar de lol is er niet minder om. Helaas komen met de leeftijd ook de gebreken en wordt
het steeds lastiger om minimaal 8 spelers te krijgen (behalve bij de uitjes, dan is opeens iedereen wel
fit 😉). We kunnen dus wel wat extra spelers gebruiken.

Lijkt het je leuk om een keer vrijblijvend mee te doen? Stuur dan een mailtje (marceldol@gmail.com) of
appje (06-20614050) naar Marcel Dol.

    Vastgoed ontwikkelingen

Er zijn een aantal recente vastgoed ontwikkelingen in de wijk die het vermelden waard zijn:

Op het Businesspark Ter Borch (industrieterrein bij McDonalds en het crematorium) komt
definitief de vestiging van het Holland Casino uit de stad Groningen. Na de brand in de vestiging
aan het Kattendiep was het casino tijdelijk gevestigd bij het Sontplein.

De komst van de Family Fun Zone (een groot recreatiecentrum) naar het Businesspark is nog
steeds onzeker. De eerdere plannen waren te duur, de projectontwikkelaar heeft het
koopcontract van de grond laten ontbinden. De verwachting is dat aangepaste plannen ertoe
leiden dat in 2024 toch gestart kan worden met de bouw.

De projectontwikkelaar van de supermarkt (Bun) was ook eigenaar van de grond in het
Entreegebied-Zuid (braakliggende terrein tegenover de scholen en supermarkt). Conform het
bestemmingsplan zouden hier appartementen gebouwen komen. De projectontwikkelaar ziet af
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van de realisatie hiervan. Wat dit betekent voor de ontwikkeling van het gebied is hierdoor nog
steeds onduidelijk.
Restaurant Zebra aan de Groningerweg is recent gesloten. Nadat chinees restaurant Woe Ping
in 2018 haar deuren sloot, was Zebra het derde restaurant (na Lycka en Brasserie Bommel) dat
zijn deuren moest sluiten. Het pand is nog van de voormalige eigenaar van het chinees
restaurant en staat nu te koop en te huur. Onduidelijk is nog wat er met het pand gaat gebeuren.

Vlak over de grens in Groningen zijn er plannen voor nieuwbouw van een
appartementencomplex op de plek van de witte boerderij naast de rotonde. Op de plek van de
oude boerderij naast de ingang van de Hoornse Plas, zijn plannen voor een aantal luxe villa's. Of
en wanneer deze plannen doorgang vinden, is nog onduidelijk.

  Nieuwe penningmester gezocht!

Op dit moment hebben wij een vacature voor penningmester. We vergaderen zo'n 6 keer per jaar en
organiseren diverse activiteiten in de wijk. Voor de penningmeester zijn de maanden februari en maart
iets drukker, aangezien dan de jaarrekening opgesteld wordt.

Heb je een financiële achtergrond, wil je je nuttig maken voor de wijk en lijkt het je leuk om deel uit te
maken van ons gezellige bestuur? Meld je dan voor meer informatie bij voorzitter Marcel Dol op
voorzitter@bewonersverenigingterborch.nl of 06-20614050.

                   Agenda

Datum Event Locatie

5 januari Nieuwjaarsborrel Restaurant Elanderhûs
(Scandinavisch Dorp)

10 januari Kerstbomen actie Wijk Ter Borch

27 april Koningsmarkt Parkeerterrein Borchkwartier

                   Bericht van onze sponsoren

Hartelijke groet,
Bewonersvereniging Ter Borch

          De bewonersvereniging Ter Borch heeft als doelstelling de kwaliteit van wonen in Ter Borch te verhogen. Hiervoor
organiseren we diverse activiteiten voor en met bewoners. Je kunt je hier aanmelden als lid. Per mail zijn wij bereikbaar
op info@bewonersvereniging-terborch.nl.

Bewonersvereniging Ter Borch

U heeft deze mail ontvangen omdat u zich heeft aangemeld bij de bewonersvereniging.
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